

Almond tree

An almond



The almond tree (adult)



Information about almond trees

Scientific name: *Prunus dulcis*

Common name: Almond tree

Family: Rosaceae

Geographic origin: Middle East

The almond tree has pinkish white flowers that appear before the leaves. It is a deciduous tree (it loses its leaves every year). It can reach a height of 6 meters. The almond tree is one of the oldest nut trees cultivated by men. It is mainly cultivated, today, in the United States (Central California, Arizona, Texas and Georgia) and in countries like Spain, Italy, Iran, Syria, Morocco and Australia. In the last two decades, California almond production has tripled, making California the producer of 80% of the world's almonds. The average almond tree matures (and thus can produce good yields) at 8 years of age. Its lifespan is estimated at 50 years.

English

Nom scientifique : *Prunus dulcis*

Nom commun : Amandier

Famille : Rosacées

Origine géographique : Moyen-Orient

L'amandier possède des fleurs blanches rosées qui apparaissent avant les feuilles. C'est un arbre à feuilles caduques (il perd ses feuilles chaque année) et il peut atteindre une hauteur de 6 mètres. Il est l'un des plus anciens arbres à noix cultivés par l'humain. L'amandier est principalement cultivé aux États-Unis (Californie centrale, Arizona, Texas et Géorgie) et dans des pays comme l'Espagne, l'Italie, la Syrie, le Maroc et l'Australie. Au cours des deux dernières décennies, la production californienne d'amandes a triplé, faisant de la Californie le producteur de 80% des amandes du monde. L'amandier arrive en général à maturité (et peut donc produire de bons rendements) à l'âge de 8 ans. Sa durée de vie est estimée à 50 ans.

Français

THE ROSACEAE FAMILY INCLUDES PEACHES AND ALMONDS. YES, YOU READ THAT RIGHT, PEACHES AND ALMONDS ARE PART OF THE SAME FAMILY! HOWEVER, WE DON'T RECOMMEND THAT YOU TELL SOMEONE THAT THEY HAVE ALMOND SKIN.

